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PROTOKÓŁ NR III/15 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie 
odbytej w dniu 19 lutego 2015 r.  

 
Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1505 

 
I. Obecność 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych. 
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 19 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
W sesji udział wzięli: Anna Stępień-Buryszek – Sekretarz Powiatu, Andrzej Siwy - etatowy 
Członek Zarządu oraz dyrektorzy wydziałów Starostwa Powiatowego. 
Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek oraz zaproszeni goście. 
 
II. Porządek dzienny posiedzenia po uzupełnieniu. 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę, 
c) przyjęcie protokołu z II sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 22 grudnia 2014 r. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 
3. Przyjęcie sprawozdania z średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach  

i placówkach prowadzonych przez Powiat Goleniowski. 
4. Przyjęcie informacji za rok 2014 z dokonanych umorzeń, odroczeń lub 

rozłożenia na raty wierzytelności Powiatu Goleniowskiego oraz powiatowych 
jednostek organizacyjnych z tytułu należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny i niepodatkowych należności budżetowych o charakterze 
publiczno-prawnym.    

5. Przyjęcie Sprawozdania Starosty Goleniowskiego z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku w roku 2014.  

6. Podjęcie uchwał w sprawach:  
a) przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2015-2017, 
b) uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego  

w Goleniowie, 
c) zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Maszewie wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie oraz zamiaru likwidacji 
Technikum Nr 1 w Maszewie wchodzącego w skład Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych  
w Maszewie, 

d) zamiaru likwidacji Technikum Rolniczego dla Dorosłych w Maszewie wchodzącego 
w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie, 

e) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 
Goleniowskiego.      

7. Blok informacyjny:  
a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 
b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

8. Wolne wnioski. 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
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10. Zamknięcie obrad.  
III Przebieg posiedzenia.  
 
Ad 1.a. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba, dokonał otwarcia III sesji Rady 
Powiatu, w oparciu o listę obecności stwierdził, iż jest quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. Następnie Przewodniczący powitał wszystkich radnych, 
Przewodniczących Rady Miejskiej w Goleniowie i Maszewie, Burmistrza Maszewa Panią 
Jadwigę Ferensztajn, dyrektorów wydziałów, dyrektorów instytucji, Komendanta Straży 
Pożarnej i Policji, Inspektora Sanitarnego oraz prasę.  
 
Ad 1.b. Przewodniczący Rady, Kazimierz Ziemba, przedstawił porządek obrad sesji  

i zapytał, czy są wnioski o jego zmianę lub uzupełnienie.   

Radni nie zgłosili żadnych uwag do porządku obrad sesji. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem porządku obrad sesji, Rada 

głosowała jednogłośnie w obecności 19 radnych.   

Ad 1.c. Przewodniczący Rady, K. Ziemba, poinformował, że protokół z II sesji Rady 

Powiatu  

w Goleniowie z dnia 22 grudnia 2014 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i Zarządu 

Powiatu i zapytał, czy są uwagi do niniejszego protokołu.  

Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z II sesji Rady Powiatu w Goleniowie  

z dnia 22 grudnia 2014 r. został przyjęty przez Radę jednogłośnie, w obecności 19 

radnych.    

Ad 2.  

1. Radny Józef Korkosz zwrócił się z wnioskiem do Zarządu Powiatu o dokończenie 
inwestycji drogowej na drodze powiatowej w miejscowości Wierzbięcin, która została 
rozpoczęta przez Gminę Nowogard.   

2. Radny Kazimierz Lembas poprosił Zarząd Powiatu o wyjaśnienie w kwestii budżetu 
powiatu, który został uchwalony 22 grudnia 2014 r. Rada Powiatu uchwałą z dnia 25 
września 2014 r. przyjęła Wieloletni Program Inwestycyjny Powiatu Goleniowskiego,  
z którego wynika, iż wydatki inwestycyjne na szpital w Goleniowie powinny pochodzić 
z dochodów z dzierżawy majątku spółki, tj. około 354 000 zł., plus odsetki 64 000 zł. 
Natomiast w uchwale budżetowej Rada przyjęła, że wydatki inwestycyjne w 
Szpitalnym Centrum Medycznym Sp. z o.o. w Goleniowie wyniosą 3 000.000 zł. 
Zdaniem radnego pomiędzy tymi dwiema przytoczonymi uchwałami jest konflikt.  

3. Radny Kazimierz Lembas zwrócił się z pytaniem do Zarządu Powiatu, dlaczego 
prywatny podmiot dzierżawi i prowadzi na terenie Szpitalnego Centrum Medycznego 
Sp. z o.o. w Goleniowie działalność gospodarczą pn. „Dom Spokojnej Starości”, a nie 
robi tego spółka.  
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4. Radny Kazimierz Lembas zwrócił się z pytaniem do Zarządu Powiatu  
o przedstawienie informacji, na jakie zadania zostaną wykorzystane środki pochodzące 
z oszczędności z zimowego utrzymania dróg.  

5. Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o wymianę nawierzchni drogi powiatowej  
w miejscowości Mosty wraz z chodnikami na odcinku od kościoła w kierunku jednostki 
wojskowej. Radna zwróciła uwagę na bardzo zły stan techniczny drogi  
i chodników.   

6. Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o pilne zaklejenie dziur na drodze 
powiatowej w miejscowości Burowo, ponieważ w chwili obecnej droga ta jest prawie 
nieprzejezdna.    

7. Radny Paweł Gulbinowicz w imieniu Rady Rodziców Szkoły Muzycznej w Goleniowie 
zwrócił uwagę na wąską, niebezpieczną drogę bez chodników i oświetlenia 
prowadzącą do tejże szkoły. Radny zasugerował zamontowanie na tej drodze progu 
zwalniającego.  

8. Radny Paweł Gulbinowicz zwrócił się z pytaniem do Zarządu Powiatu, kiedy zostanie 
wdrożona karta dużej rodziny na pływalni „Fala” w Goleniowie.  

9. Radny Paweł Gulbinowicz zwrócił się o zbadanie, czy działalność spółki LRG  
w Goleniowie, przy ul. Maszewskiej jest zgodna z aktualną decyzją Starosty w zakresie 
ochrony środowiska. Czy odpady tam składowane posiadają kody, czy prowadzona jest 
ewidencja tych odpadów i karty ich przekazania.  

10. Radny Krzysztof Wasiluk wniósł o podjęcie działań zmierzających do oznakowania 
dróg powiatowych w znaki poziome (np. drogi: Goleniów – Stargard Szczeciński, 
Maszewo- Chociwel nie posiadają znaków poziomych, co znacznie utrudnia jazdę 
i jest niebezpieczne). Zdaniem radnego oznakowanie osi jezdni znacznie poprawia 
bezpieczeństwo uczestników ruch drogowego. 

11. Radny Krzysztof Wasiluk wniósł o wykonanie remontu drogi na odcinku drogi Stepnica 
– Czarnocin. Radny dodał, że na wysokości miejscowości Świętowice został wykonany 
częściowy remont drogi ale zdaniem mieszkańców nie o ten odcinek  chodziło a droga 
nadal znajduje się w fatalnym stanie.  

12. Radna Teresa Chodyko wniosła o: 
- zdiagnozowanie wspólnie z gminami skomunikowanie poszczególnych miejscowości 
między sobą, /odpowiedzi na sesji udzielił Starosta T. Kulinicz/, 
- zamontowanie progów spowalniających na trasie turystycznej alternatywnej  
w miejscowości Niewiadowo i Żółwia Błoć, 
- przeprowadzenie inwentaryzacji mającej na celu ustalenie występowania symboli 
totalitarnych na terenie Powiatu Goleniowskiego, 
- przedstawienie stanu infrastruktury pod względem zwodociągowania, kanalizacji  

i gazyfikacji oraz dostępności do internetu w poszczególnych gminach,  
- uprzątnięcie liści na poboczach na ul. Nowogardzkiej na wysokości szpitala.  

13. Radna Danuta Faryniarz poinformowała, iż otrzymała niepokojące sygnały od 
nauczycieli szkół, do których uczęszczają dzieci z placówek opiekuńczo-
wychowawczych. Nauczyciele twierdzą, iż wiele wskazuje na to, że dzieci nie mają 
odpowiedniego nadzoru i właściwej pomocy ze strony swoich wychowawców  
w placówkach. Dzieci są niedopilnowane, często przychodzą do szkoły 
nieprzygotowane, bez zadań domowych. Ponadto są zaniedbane, niedomyte i wręcz 
brudne. Niektóre dzieci niechętnie wracają po lekcjach do swoich domów, opóźniają 
odjazd autobusów, którymi są dowożone i często trzeba ich szukać. Takie zachowania 
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można traktować w kategoriach wybryków dziecięcych, ale mogą też świadczyć  
o niechęci do miejsca swego pobytu, dlatego warto poznać przyczyny takich zachowań 
dzieci. Niestety, w odczuciu nauczycieli, nie ma właściwej współpracy wychowawców 
tych dzieci z wychowawcami w szkole. Wychowawcy z placówek bardzo często nie 
uczestniczą w zebraniach klasowych, mało interesują się dziećmi. Dla przykładu, 
niedawno w jednej szkole zostało zorganizowane zebranie nauczycieli z wszystkimi 
rodzicami dzieci sprawiającymi kłopoty wychowawcze i dydaktyczne, na które przyszli 
wszyscy oprócz wychowawcy z placówki, który o zebraniu wiedział i którego obecność 
była bardzo wskazana. W związku z tym radna poprosiła panią Dyrektor Centrum 
Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych o pisemne ustosunkowanie się do 
zarzutów, wnikliwe rozeznanie omówionej informacji, a w przypadku stwierdzenia 
nieprawidłowości podjęcie działań służących ich wyeliminowaniu. 

14. Radna Danuta Faryniarz odczytała list otwarty do radnych Rady Powiatu  
w Goleniowie i poprosiła o udzielenie odpowiedzi na list radnej i umieszczenie na 
stronie internetowej powiatu. List stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

15. Radny Czesław Siwek w nawiązaniu do listu otwartego przedstawionego przez radną 
Danutę Faryniarz poprosił o udzielenie odpowiedzi na pytanie, kto w imieniu 
właściciela zasiada w radzie nadzorczej SCM Sp. z o.o. w Goleniowie, czy były jakieś 
zmiany, kto jest przewodniczącym rady nadzorczej i kto za jaki zakres w tej spółce 
odpowiada.  

16. Radny Czesław Siwek wyraził swoje niezadowolenie z udzielonej odpowiedzi na 
interpelację z dnia 22 grudnia 2014 r. 

 
Godz. 1320 po zgłoszeniu Przewodniczącemu Rady obrady sesji opuścił radny Józef 
Korkosz- stan 18 radnych.  
 
Ad 3. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił Sprawozdanie z średnich wynagrodzeń 
nauczycieli w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Goleniowski, które 
stanowi zał. nr 3 do protokołu.    
 
Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdanie.  
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawione sprawozdanie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania z średnich 

wynagrodzeń nauczycieli w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Goleniowski, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

Ad 4. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił Informację za rok 2014 z dokonanych 

umorzeń, odroczeń lub rozłożenia na raty wierzytelności Powiatu Goleniowskiego oraz 

powiatowych jednostek organizacyjnych z tytułu należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny i niepodatkowych należności budżetowych o charakterze 

publiczno-prawnym. Informacja ta stanowi zał. nr 4 do protokołu.   
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Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawioną informację.  
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawioną informację.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Informacji za rok 2014 z 

dokonanych umorzeń, odroczeń lub rozłożenia na raty wierzytelności Powiatu 

Goleniowskiego oraz powiatowych jednostek organizacyjnych z tytułu należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny i niepodatkowych należności budżetowych 

o charakterze publiczno-prawnym, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

Ad 5. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił Sprawozdanie Starosty Goleniowskiego  

z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w roku 2014, które stanowi zał. nr 5 do 

protokołu.    

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdanie.  
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawione sprawozdanie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania Starosty 

Goleniowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w roku 2014, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

Ad 6.a. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2015-2017, który stanowi zał. 

nr 6 do protokołu. Starosta dodał, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 

Oświaty został wypracowany wniosek dotyczący zorganizowania spotkania z 

przedstawicielami sądu w sprawie umieszczania dzieci z Powiatu Goleniowskiego „z 

automatu” w rodzinach zastępczych, ponieważ członkowie Komisji chcieliby usłyszeć o 

przesłankach tych decyzji.     

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Dodatkowo Przewodniczący Komisji powiedział, że na posiedzeniu Komisji został 
wypracowany wniosek dotyczący zorganizowania spotkania z przedstawicielami sądu w celu 
wyjaśnienia  
i przybliżenia problemu orzekania, a tym samym kierowania dużej ilości dzieci do rodzin 
zastępczych w Powiecie Goleniowskim. Jednakże w takim spotkaniu  
uczestniczyła już pani Krystyna Jaworska Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  
i przy okazji Komisja poprosi panią Jaworską o przedstawienie informacji  
z tego spotkania., by jednak nie powielać w tej sprawie spotkania.   
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Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2015-2017, Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR III/20/15 stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Ad 6.b. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Goleniowie wraz z autopoprawką. 

Projekt uchwały stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja nie zajęła stanowiska do powyższego projektu uchwały. 

Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas stwierdził, że jest to jedna z tych uchwał, która budzi niepokój, 

trudno jest ocenić schemat organizacyjny nie mając podanej liczby pracowników 

zatrudnionych w danych komórkach organizacyjnych i trudno powiedzieć jak 

poszczególne komórki powinny funkcjonować. W uzasadnieniu do uchwały jest napisane, 

że powyższa uchwała nie spowoduje zwiększenia zatrudnienia, natomiast nie zostało nic 

powiedziane, czy spowoduje zmniejszenie zatrudnienia ponieważ o tym nie ma mowy  

w materiałach. Zdaniem radnego podział kompetencji pomiędzy etatowych członków 

zarządu jest nierównomierny i zdecydowanie zostało zdegradowane stanowisko 

wicestarosty, który poza drogami i ochroną środowiska nic w swoich kompetencjach nie 

ma. W związku z tym zdaniem radnego należałoby się zastanowić, czy takie stanowisko 

jest potrzebne skoro etatowy członek zarządu posiada więcej kompetencji aniżeli 

wicestarosta i to właśnie budzi u radnego wewnętrzny niepokój. Radny dodał, że zgodnie 

z ustawą  

o radcach prawnych biuro prawne powinno bezpośrednio podlegać pod Starostę, zgodnie 

z wprowadzoną autopoprawką. Na zakończenie radny K. Lembas powiedział, że pewne 

rozwiązania tego regulaminu mogą powodować pewne obawy, co do tego, że radni nie  

o wszystkim wiedzą. Czas pokaże, jakie decyzje związane z tą uchwałą zostaną  

w Starostwie podjęte.  

Radna Danuta Faryniarz poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty zadała Staroście szereg pytań związanych z projektem zmiany Regulaminu 

Organizacyjnego Starostwa i w zasadzie na żadne lub prawie żadne pytanie radna 

odpowiedzi nie otrzymała. Została potraktowana jako osoba nieobiektywna, ponieważ 
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jest prywatnie żoną jednego z pracowników likwidowanego wydziału. W związku z tym 

radna domaga się udzielenia odpowiedzi na sesji na pytanie, jakie to przepisy prawne 

zostały zmienione, o czym one mówią i czy warunkują dokonanie zmian w Regulaminie 

Organizacyjnym w kształcie przedstawionym w dniu dzisiejszym przez Zarząd. Radna 

poprosiła o wskazanie i omówienie tych przepisów prawnych. W uzasadnieniu jest 

napisane, że z wnioskiem o zmianę Regulaminu Organizacyjnego wystąpił Zarząd 

Powiatu, w związku z tym radna zapytała, kto imiennie wnioskował o takie zmiany, 

ponadto radna chciałaby zapoznać się z tym wnioskiem i jego merytorycznym 

uzasadnieniem. Dodatkowo radna poprosiła o przedstawienie wyższości tego regulaminu 

po zmianach nad regulaminem poprzednim. Radna zadała także pytanie dlaczego w 

uzasadnieniu nie wymieniono wszystkich zmian, tych najistotniejszych, a jest nią 

likwidacja Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego. Zdaniem radnej nie jest 

w porządku, że poza pracownikiem dzieją się rzeczy, o których on absolutnie nic nie wie i 

tak naprawdę pracownik ten dopiero w dniu dzisiejszym oficjalnie dowiaduje się o 

zmianach, ponieważ żaden z pracodawców nie rozmawiał z pracownikami 

likwidowanego wydziału. Tak się złożyło, że radna jako żona jednego z pracowników 

likwidowanego wydziału po otrzymaniu materiałów sesyjnych zwróciła uwagę na 

likwidowany wydział, o czym poinformowała męża. Zdaniem radnej taki sposób 

załatwiania spraw pracowniczych jest postrzegany jako łamanie współżycia społecznego i 

powinno to się odbywać inaczej, ponieważ są to sprawy życiowe, bardzo ważne związane 

ze stanowiskiem pracy,  

z rozkładem czasu pracy i z obowiązkami, jakie po zmianach będą pracownicy 

wykonywać. Radna zwróciła uwagę, że powstanie nowy super Wydział Administracji i 

Bezpieczeństwa, który będzie skupiać tak wiele zadań, że można mieć wątpliwości, czy 

ten wydział podoła wykonywaniu tylu zadań. Na zakończenie swojej wypowiedzi radna 

stwierdziła, że poczyniona reorganizacja może mieć charakter personalny, nagonki na 

pracownika, także być może związanej z obecnością radnej w Radzie Powiatu. Radna D. 

Faryniarz zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego Rady K. Ziemby o spowodowanie, 

by otrzymała odpowiedź na zadane pytania.            

Przewodniczący Rady, Kazimierz Ziemba, odniósł się do wypowiedzi radnego Kazimierza 

Lembasa w kwestii podziału kompetencji i powiedział, że wicestaroście podległy jest 

Wydział Dróg Powiatowych, Wydział Ochrony Środowiska i Wydział Komunikacji, 

których zadania są bardzo ważne. Natomiast wnioskodawcą zmian do Regulaminu 

Organizacyjnego Starostwa jest Starosta Tomasz Kulinicz, który organizuje pracę całego 

Starostwa, za to odpowiada i będzie ponosić wszelkie konsekwencje proponowanych 

zmian.       

Wicestarosta Tomasz Stanisławski powiedział, że przy zmianie kadencji każdy Starosta 

ma swoją wizję funkcjonowania urzędu. Przepisy o samorządzie powiatowym trochę 

późno się zmieniają, te kompetencje jeżeli chodzi o gminę i urzędy marszałkowskie 

pozostają  

w dyspozycji burmistrza i zarządu województwa, ponieważ na tym poziomie powinny te 

regulacje być uzgadniane, jak ma funkcjonować urząd. Po zmianie kadencji przyszedł 
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czas, aby tych zmian dokonać i jak na razie pozostaje on w kompetencji Rady, ale 

przygotowywane są zmiany i już niedługo takie kompetencje będzie miał zarząd powiatu. 

Przygotowane propozycje podyktowane są w większości zmianą przepisów, ale również 

pewną wizją funkcjonowania urzędu nowego Starosty. Wicestarosta dodał, że jeżeli 

chodzi o jego osobę i przydzielone kompetencje to dodatkowo jest Prezesem 

Stowarzyszenia na Rzecz Bezpieczeństwa Powiatu Goleniowskiego. Ponadto dopóki cały 

program kapitał ludzki nie zostanie ukończony nadal jest przedstawicielem Konwentu 

Starostów  

i będzie pracować na tę rzecz, dlatego też nie czuje się pominięty jak sugeruje radny  

K. Lembas, jeżeli chodzi o przydzielone kompetencje.              

Starosta Tomasz Kulinicz odniósł się w pierwszej kolejności do pytań radnego Kazimierza 

Lembasa i powiedział, że każda zmiana organizacyjna niesie za sobą wiele obaw, ale   

jednocześnie danie pewnego zaufania Zarządowi Powiatu. Starosta dodał, że ostatnia 

ośmioletnia koalicja pokazała, że Zarząd nie bawi się w żadne osobiste rozgrywki tylko 

działa merytorycznie i o takie zmiany również i tym razem chodzi. Starosta powiedział, że 

w tej chwili nie odpowie na pytanie, czy zostanie zmniejszone zatrudnienie w Starostwie, 

ponieważ w dniu dzisiejszym nie wie jeszcze, czy jest taka potrzeba, aby to zatrudnienie 

zmniejszać. Starosta powiedział, że najwięcej emocji budzi fakt likwidacji Wydziału 

Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego i w pewnym sensie dotyczy spraw radnej  

D. Faryniarz, dlatego na posiedzeniu Komisji nie chciał odpowiadać na pytania radnej, 

której prywatnie mężem jest dyrektor likwidowanego wydziału, tym bardziej w żaden 

sposób Starosta nie chciał obrazić radnej, a stwierdzenie radnej wprost, że jest to 

nagonka personalna nie jest obiektywne, ponieważ tak nie jest. Od początku Zarząd 

podpierał się argumentami merytorycznymi i w przypadku tego wydziału Zarząd stara się 

połączyć siły dwóch wydziałów, aby lepiej wykorzystać siły  wszystkich pracowników 

obu wydziałów. Starosta T. Kulinicz powiedział, że na pewno zatrudnienie w Starostwie 

nie zostanie zwiększone. Jeżeli chodzi o podział kompetencji, to Wicestarosta już się 

wypowiedział  

w swojej sprawie, natomiast jeżeli chodzi o  kompetencje etatowego Członka Zarządu, to 

zadania Geodety Powiatowego i Wydziału Geodezji i Katastru to jest jakby jedno zadanie, 

gdzie Geodeta Powiatowy jest jednocześnie dyrektorem wydziału, ponadto Wydział 

Gospodarki Gruntami i Wydział Architektury również są ściśle powiązane z Wydziałem 

Geodezji, dlatego te kompetencje zostały przydzielone etatowemu Członkowi Zarządu. 

Starosta poprosił, aby nie umniejszać Wydziałowi Dróg Powiatowych, czy Wydziałowi 

Komunikacji, tym bardziej, że niedawno został przyjęty plan transportu, który za rok 

będzie wdrażany i to będzie bardzo duże zadanie i wymagać będzie olbrzymiej pracy 

jeżeli chodzi o nadzór, ponadto wiele się dzieje jeżeli chodzi o plan drogowy i inwestycje 

drogowe. Starosta T. Kulinicz stwierdził, że trudno jest jednoznacznie powiedzieć ile było 

zmian w przepisach prawnych, które zostały ujęte w zadaniach poszczególnych 

wydziałów. Zmiana struktury organizacyjnej jest pewną wizją Zarządu Powiatu i Starosty 

i została zaproponowana w taki sposób, aby w lepszy sposób realizować zadania obu 

wydziałów, które w nowym regulaminie zostały przypisane jednemu wydziałowi. 
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Starosta dodał, że nie było prowadzonych rozmów z pracownikami, ponieważ dyrektorzy 

wydziałów zostali poproszeni o przedstawienie propozycji zmian do regulaminu i to już 

był sygnał, że będą zmiany. Natomiast dopiero po uchwaleniu zmian przez Radę zostaną 

podjęte rozmowy  

z pracownikami, których bezpośrednio zmiany będą dotyczyć i nie jest tak, że Zarząd 

próbuje uprawiać jakąś prywatę, ale stara się rozwijać ten powiat w odpowiednim 

kierunku.        

Radna Danuta Faryniarz zwróciła się do Starosty T. Kulinicza z prośbą  

o niedyskredytowanie pytań z tej racji, że akurat jest żoną pracownika wydziału. Radna 

uważa, że jest to zmiana bardzo istotna, jeśli nie najistotniejsza, ponieważ wynika ona  

z likwidacji  wydziału i dlatego tak mocno radna akcentuje tę sprawę. Natomiast inne 

zmiany w regulaminie mają związek z poszerzeniem lub ze zmniejszeniem zakresów 

działania poszczególnych wydziałów. Radna dodała, że zwróciła uwagę na to, że sprawa 

współżycia społecznego zupełnie „leży w gruzach”, wszystko dzieje się za plecami 

pracownika, jak gdyby nie można było zwyczajnie po ludzku porozmawiać o tym, 

uprzedzić i zauważać fakt jego istnienia, kiedy dzieją się rzeczy tak ważne z punktu 

widzenia zawodowego pracownika. Na zakończenie radna powiedziała, że jest bardzo 

przeciwna temu regulaminowi i podtrzymuje opinię, że „super wydział” będzie miał  

z pewnością bardzo duże trudności w wykonywaniu nadmiaru obowiązków, tym bardziej 

wyspecjalizowanych i wymagających kwalifikacji  do tego typu pracy. Radna zaznaczyła, 

że nie ma nic do pracy kierowcy, ale kierowca był również w dyspozycji Wydziału 

Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego, jeśli była taka potrzeba. Radna powiedziała, 

że odważyła się o tych sprawach mówić, ponieważ wie więcej, aniżeli pozostali radni 

chociażby z tego powodu, że jest żoną dyrektora likwidowanego wydziału. Radna obawia 

się, że Rada zadziała na zasadzie „lemingów”, kiedy to pan Starosta użyje swojego 

autorytetu przedstawiając argumenty, które zostaną przełknięte jak „ciepła bułka  

z masłem” i wszystko będzie w porządku. Na zakończenie radna powiedziała, że jest 

przeciwna temu regulaminowi i będzie głosować przeciw. 

Przewodniczący Rady, Kazimierz Ziemba stwierdził, że nikt nie ma wrażenia, że toczy się 

jakiś konflikt pomiędzy radną D. Faryniarz, a Starostą za całość zmian w regulaminie 

odpowiada Zarząd Powiatu, a w szczególności Starosta, który jest inicjatorem zmian. 

Sprawy dotyczące zarządzania kryzysowego są bardzo ważne, a zagrożenia mogą się 

zdarzyć w każdej chwili, dlatego nadzór Rady Powiatu nad tymi zadaniami będzie 

zdwojony jeżeli chodzi o kwestie związane z bezpieczeństwem. 

Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że Zarząd nie traktuje tej zmiany, jako likwidacji 

jednego z wydziałów, ale jako połączenie dwóch wydziałów w jeden. Podobne 

wątpliwości nasuwały się wielu osobom podczas łączenia dwóch szkół w Goleniowie i też 

były głosy, że likwidowana jest szkoła, a połączenie szkół przyczyniło się do poprawy 

zarządzania tymi szkołami. Dlatego połączenie sił obu wydziałów będzie z korzyścią i nikt 

nie umniejsza ważności zadań jednego, czy drugiego wydziału. Wszystkie zadania 
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przypisane do nazwanego przez radną D. Faryniarz  „super wydziałem” będą nadal 

realizowane.  

Wiceprzewodniczący Rady, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 

Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Goleniowie, Rada głosowała 13 

głosami za, 4 przeciw, przy 1 głosie wstrzymującym się.   

UCHWAŁA NR III/21/15 stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Ad 6.c. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji 

Liceum Ogólnokształcącego w Maszewie wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Maszewie oraz zamiaru likwidacji Technikum Nr 1 w Maszewie 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie. Projekt uchwały 

stanowi zał. nr 10 do protokołu. Starosta poinformował, że na sesji obecny jest 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Maszewie oraz pani Burmistrz Maszewa Jadwiga 

Ferensztajn, których serdecznie powitał. Starosta powiedział, że likwidacja szkoły  

w Maszewie  jest trudną decyzją, ale konieczną i stwierdził, że jest to wspólna porażka, iż 

nie udało się szkoły w Maszewie prowadzonej przez powiat utrzymać.           

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja po wysłuchaniu argumentów pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały. 

Radna Łucja Kotwicka powiedziała, że jest to przykra decyzja dla niej jako radnej  

z Maszewa i tak naprawdę dramat pomiędzy sercem, a rozumem. Co w tej sytuacji 

wybrać, kiedy od dwóch lat nie ma w tej szkole naboru, dlatego nic innego nie pozostaje 

jak przychylić się do projektu uchwały i jednocześnie pozostaje ubolewać nad tym, że tak 

się stało, jak się stało. Należy jednak cieszyć się tym, że faktycznie szkoła będzie nadal 

funkcjonować i uczyć młodzież zawodu tylko, że pod patronatem Izby Rzemieślniczej. 

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba, odczytał pismo uczniów Kl. III 

Technikum Nr 1 w Maszewie z prośbą o umożliwienie uczniom dokończenia edukacji  

w szkole w Maszewie. Pismo to stanowi zał. nr 11 do protokołu.    

Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że decyzją Zarządu datą likwidacji szkoły  

w Maszewie będzie rok 2016 dlatego, aby uczniowie mogli dokończyć naukę i zdać 

egzaminy w szkole macierzystej.               

Radny Czesław Siwek powiedział, że od 35 lat mieszka w Maszewie i sercem jest 

związany z Maszewem, jego murami i mieszkańcami. Radny dodał, że bardzo dobrze się 

stało, iż Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że likwidacja szkoły w Maszewie jest 
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wspólną porażką, ale za porażką stoją ludzie. Radny w trzeciej i czwartej kadencji mówił o 

potrzebie zmian w szkole, o tym, że dyrekcja nie zaprasza Zarządu, ani radnych na 

rozpoczęcie  

i zakończenie roku szkolnego, że dyrektor szkoły nie potrafił „sklecić” trzech słów na 

powitanie uczniów i rodziców, a nauczyciele nieogoleni, ubrani w swetry brali udział  

w uroczystościach, co świadczyło o braku szacunku do uczniów i gości, a szkoła to nie 

tylko mury, to są przede wszystkim uczniowie. Radny dodał, że już widzi jak Maszewo 

staje się wioską z murami i dlatego z czystym sumieniem będzie głosować przeciw tej 

uchwale. Sygnały, które radny wysyłał do Zarządu Powiatu, by ten zajął się problem 

zostały zignorowane, pominięte i niezauważone. Dlatego radnemu jest bardzo przykro z 

tytułu lekceważenia tego tematu przez Zarząd Powiatu i braku zaangażowania radnych  

z Maszewa.   

Pani Burmistrz Maszewa, Jadwiga Ferensztajn, powiedziała, że jest to moment wyjątkowo 

trudny, wręcz bolesny, kiedy to po tylu latach istnienia szkoły ponadgimnazjalnej  

w Maszewie dochodzi do zamiaru jej likwidacji. Wszystko się zgadza, że w szkole jest 

tylko 18 uczniów, a nowych naborów nie udało się dokonać. Ponadto pani Burmistrz 

stwierdziła, że jest mile zaskoczona, że radny Czesław Siwek tak bardzo zabiegał w 

poprzednich kadencjach o istnienie tej szkoły, dlatego również nasuwa się pytanie, gdzie 

wszyscy razem byliśmy, jak Maszewo reprezentowali radni, Zarząd Powiatu, co zostało 

zrobione, aby uratować szkołę. Gmina była otwarta, ma co prawda swoje zadania, ale 

pomimo trudnej sytuacji finansowej znalazłyby się pieniądze na prowadzenie szkoły, ale 

to nie chodziło tylko o pieniądze. Pocieszającym jest tylko to, że szkoła zawodowa będzie 

w Maszewie,  prowadzona przez  Izbę Rzemieślniczą. Na zakończenie pani Burmistrz 

zaapelowała do Rady Powiatu, że gdyby się okazało, że jednak szkoła w wykonaniu Izby 

Rzemieślniczej nie będzie miała racji bytu, ażeby pochopnie nie zrobić jakiegoś kroku i by 

powiat nie wyzbył się majątku, tylko podjął próby zatrzymania i stworzenia formuły 

istnienia szkoły w innym kształcie i żeby ta szkoła nie została zdjęta z mapy Gminy 

Maszewo. Pani Ferensztajn  zwróciła się do radnego Czesława Siwka, aby nie mówił w ten 

sposób, że będzie to tylko „wioska z murami”, ponieważ Maszewo jest pięknym 

średniowiecznym miastem  

z tradycjami i o swoim mieście i swojej gminie powinno się mówić tylko jak najlepiej, bo 

to pięknie rozwijająca się gmina, która również trudne momenty też miewa, chociażby 

taki jak dziś, kiedy dochodzi do zamiaru likwidacji szkoły ponadgimnazjalnej, a szkoła to 

nie tylko mury, ale uczniowie i nauczyciele.      

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba, powiedział, że słusznie radny Czesław 

Siwek powiedział, że szkoła to nie tylko mury ale to przede wszystkim uczniowie,  

z pozyskaniem  których jest bardzo trudno nie tylko w szkołach ponadgimnazjalnych, ale 

również w podstawówkach i gimnazjach. Dlatego, aby szkoła miała uczniów nie 

wystarczą mury, ale muszą być dobrzy nauczyciele i dobry organizator, łącznie musi być 

spełnionych szereg rzeczy, żeby ten uczeń chciał przyjść i uczyć się w danej szkole i z tego 

powodu Przewodniczący bardzo współczuje pani Burmistrz Maszewa, że podejmowana 

jest decyzja o zamiarze likwidacji szkoły w gminie.  
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Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że zgadza się z opinią, że szkoła to nie tylko mury, 

ale bez uczniów nie ma szkoły i to jest podstawowy problem, a pytanie gdzie był Zarząd 

Powiatu, czy Starosta nie jest do końca zasadne. Dyrektor szkoły wspólnie z kadrą 

pedagogiczną wykazywali przed Zarządem Powiatu, że prowadzona była rekrutacja  

i promocja szkoły. Dziwi również fakt, że w budynku obok jest gimnazjum, z którego 

dzieci nie przychodziły do szkoły i to nie jest wina radnych, Starosty, czy Burmistrza 

Gminy Maszewo i należałoby zadać sobie pytanie dlaczego rodzice nie kierowali swoich 

dzieci właśnie do tej szkoły. Starosta stwierdził, że skończyła się formuła prowadzenia tej 

szkoły i dziś Izba Rzemieślnicza daje szansę na jej dalsze , a jest to doświadczony podmiot, 

który  

z powodzeniem prowadzi taką szkołę od wielu lat w Gminie Chociwel i jest to pewne 

zabezpieczenie, że szkoła w Maszewie będzie, choć w innej formie. Na zakończenie swojej 

wypowiedzi Starosta powiedział, że jeśli uczniowie w szkole w Maszewie byliby, to dziś 

nie byłoby dyskusji na temat zamiaru likwidacji.  

Wiceprzewodniczący Rady, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Maszewie wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Maszewie oraz zamiaru likwidacji Technikum Nr 1 w Maszewie 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie, Rada głosowała 14 

głosami za, przy 4 głosach przeciw, w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR III/22/15 stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

Ad 6.d. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji 

Technikum Rolniczego dla Dorosłych w Maszewie wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Maszewie, który stanowi zał. nr 13 do protokołu. Starosta 

powiedział, że projekt tej uchwały dotyczy tej samej szkoły w Maszewie, co poprzednia 

uchwała i wynika ze zmiany przepisów oświatowych, które nie pozwalają funkcjonować 

temu typowi szkoły w strukturze powiatu, dlatego zachodzi konieczność likwidacji tego 

typu szkoły. W roku bieżącym ostatnie 5 osób zakończy naukę w tej szkole.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja nie jednogłośnie, ale pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 

projekt uchwały. 

Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Technikum Rolniczego dla Dorosłych w Maszewie wchodzącego w skład Zespołu 
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Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 

radnych.  

UCHWAŁA NR III/23/15 stanowi zał. nr 14 do protokołu.   

Ad 6.e. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu 

godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Goleniowskiego, który stanowi 

zał. nr 15 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Goleniowskiego, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR III/24/15 stanowi zał. nr 16 do protokołu.   

Godz. 1435 po zgłoszeniu Przewodniczącemu Rady obrady sesji opuścił radny Czesław 

Siwek – stan 17 radnych.  

Ad 7.a. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie  

w okresie od 3 grudnia 2014 r. do 4 lutego 2015 r. stanowi zał. nr 17 do protokołu.  

Radny Paweł Gulbinowicz poprosił o wyjaśnienie pkt  25 ze str. 8 w połączeniu z pkt 1 na 

str. 13 dotyczącego przeciekającego dachu w Zespole Szkół Specjalnych w Goleniowie, 

gdzie inwestycja jest relatywnie świeża, jak wygląda sprawa gwarancji i rękojmi, tudzież 

dochodzenia odszkodowania od ubezpieczyciela.  

Starosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnemu P. Gulbinowiczowi, że dochodzenie 

usunięcia usterek w budynku ZSS w Goleniowie jest niemożliwe, ponieważ wykonawca tej 

inwestycji firma z Nowogardu ogłosiła upadłość i dziś powiat nie ma takiej możliwości 

dochodzenia usunięcia tych usterek u wykonawcy robót. Od trzech miesięcy trwa 

korespondencja w tej sprawie w ubezpieczycielem firmą Uniqa, która unika wypłaty 

odszkodowania i w związku z tym Zarząd Powiatu wystąpił o wykonanie ekspertyzy 

wszystkich usterek w oparciu, o którą wystąpi o odszkodowanie w drodze postępowania 

sądowego. 

Radny Kazimierz Lembas stwierdził, że w sprawozdaniu jest bardzo dużo napisane na 

temat przesunięcia środków w ramach budżetu zwłaszcza w szkołach. Zapytał, czy to 

oznacza, że szkoły nie posiadają środków na bieżące funkcjonowanie, choć przy 
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uchwalaniu budżetu powiatu na 2015 r. Zarząd twierdził, że środki na bieżące wydatki są 

zabezpieczone.  

 

Ponadto radny K. Lembas poprosił o wyjaśnienie pkt 2 na str. 13 dotyczącego współpracy 

z Macedonią. Radny stwierdził, że nie rozumie polecenia wydanego dyrektorowi ZSP  

w Nowogardzie przedstawienia uzgodnień dotyczących współpracy, skoro obaj panowie - 

Starostowie i Skarbnik odbyli wizytę w Macedonii w celu podpisania porozumienia  

o nawiązaniu współpracy.    

Radny Sylwester Górzny poprosił o wyjaśnienie pkt 5 na str. 11 dotyczącego 

niewyrażenia zgody na przeznaczenie budynku na wynajem.  

Starosta Tomasz Kulinicz odniósł się do pierwszego pytania radnego Kazimierza Lembasa 

informując, że szkoły posiadają środki na bieżące funkcjonowanie, jednak podział planu 

wydatków wygląda w ten sposób, że właśnie na te paragrafy obligatoryjne środki nie były 

zabezpieczone, tylko zostały podzielone na paragrafy obejmujące usługi, które można 

zabezpieczyć w dalszej kolejności. To było polecenie Zarządu, aby jednostki dostosowały 

swój plan do bieżącego funkcjonowania i do potrzeb. Dlatego jednostki po poleceniu 

Zarządu dokonały zmian w swoich planach.  

Starosta T. Kulinicz odpowiadając na drugie pytanie radnego K. Lembasa stwierdził, że 

czasami zapisy w sprawozdaniu nie odzwierciedlają do końca rzeczywistości, stąd ta 

dyskusja. Jeżeli chodzi o współpracę z Macedonią, to zakres współpracy został określony 

w porozumieniu, natomiast dyrektor ZSP w Nowogardzie otrzymał od Zarządu polecenie 

w związku z nową perspektywą unijną poszukać programu, który mógłby być 

realizowany wspólnie przez powiat i szkołę, który byłby finansowany ze środków Unii 

Europejskiej. Starosta poinformował, że udało się taki program znaleźć i Zarząd Powiatu 

udzielił pełnomocnictwa dyrektorowi ZSP w Nowogardzie w celu przystąpienia do 

programu Erasmus +, w którym jest 100% finansowanie.  

Starosta T. Kulinicz odpowiadając na pytanie radnego Sylwestra Górznego powiedział, że 

do Zarządu Powiatu wpłynął wniosek od osoby, która chciałaby wydzierżawić część 

budynku po Szkole Specjalnej w Goleniowie. Stanowisko Wydziału Gospodarki Gruntami 

było takie, żeby przygotować operat szacunkowy i spróbować sprzedać lub wydzierżawić. 

Natomiast Zarząd Powiatu stoi na stanowisku, iż należy poczekać na uruchomienie 

środków z nowej perspektywy i znaleźć projekt dzięki, któremu będzie można 

wyremontować ten budynek na potrzeby powiatu, dlatego Zarząd odmówił wykonania 

zbędnego operatu, który na dzień dzisiejszy nic nowego nie wniesie. W związku z tym 

Zarząd odmówił wydzierżawienia budynku.  

Radna Danuta Faryniarz  w związku z pkt 18 na str. 20 zwróciła się z pytaniem do 

Starosty Tomasza Kulinicza, czy również radni mogliby otrzymać informację nt. wykazu 

delegacji  dyrektorów jednostek organizacyjnych za 2014 r. 
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Starosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnej D. Faryniarz, że nie widzi problemu, by 

takie zestawienie delegacji dyrektorów jednostek zostało radnym przedstawione.  

Ad 7.b. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba, poinformował, że w Radzie 

Powiatu został utworzony Klub Radnych Lewicy Demokratycznej. Pismo w tej sprawie 

stanowi zał. nr 18 do protokołu. Ponadto Przewodniczący przypomniał radnym  

o obowiązku złożenia do 30 kwietnia br. oświadczeń majątkowych, ze stanem prawnym 

na dzień 31 grudnia 2014 r. Na zakończenie sowich informacji Przewodniczący 

poinformował, że w niedługim czasie, jak tylko pogoda będzie sprzyjająca zostanie 

zorganizowany wyjazd radnych w celu zapoznania z miejscem położenia i stanem 

składników majątkowych powiatu.       

Ad 8. Radny Wojciech Włodarczyk wniósł do Starosty Tomasza Kulinicza o przekazanie 

informacji na spotkaniu wójtów i burmistrzów gmin Powiatu Goleniowskiego, aby 

dopilnowali, by właściciele budynków mieszkalnych ponumerowali i oznakowali swoje 

domy. W sytuacjach interwencyjnych, ratowniczych ma to ogromne znaczenie, ponieważ 

pogotowie ratunkowe spotyka się bardzo często z dużymi problemami w odnalezieniu 

poszkodowanego oczekującego pomocy.   

Radny Wojciech Włodarczyk zwrócił się z apelem do radnych o zakup sprzętu 
komputerowego na własny rachunek (tablet, zestaw komputerowy) w celu 
przekazywania przez biuro rady materiałów sesyjnych drogą elektroniczną, co spowoduje 
duże oszczędności papieru.   
 
Radna Danuta Faryniarz w nawiązaniu do przedstawionego listu otwartego  
i zgodnie z oczekiwaniami autorów tego listu wniosła o zwołanie sesji Rady Powiatu  
w Goleniowie poświęconej tylko sprawom szpitala.  
 
Radna Danuta Faryniarz wniosła o zamontowanie pod stołami  
w sali obrad Starostwa wieszaczków do zawieszania torebek.   
 
Starosta Tomasz Kulinicz odnosząc się do wniosku radnego Wojciecha Włodarczyka 
powiedział, że warto byłoby wniosek poszerzyć o ustawienie przy skrętach w dróżki 
tablic informujących o numerach domów i dojazdów do posesji. 
 
Jeżeli chodzi o wniosek radnej D. Faryniarz dotyczący zwołania sesji Rady Powiatu 
poświęconej tylko sprawom szpitala, to poprosimy o opinię prawną w tej sprawie, czy po 
zmianie formy prawnej prowadzenia szpitala powiatowego można sesji mówić  
o wszystkich sprawach spółki. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Ziemba zaznaczył, że sprawa funkcjonowania 
lecznictwa w powiecie jest sprawą bardzo ważną, tym bardziej, że w powiecie znajdują się 
dwa szpitale, dlatego w planie pracy Rady ten temat powinien się znaleźć w drugim 
półroczu 2015 r.   
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Ad 9. Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że interpelacja złożona przez radnego Józefa 
Korkosza zostanie przekazana do Wydziału Dróg Powiatowych w celu zbadania zakresu 
prac i kosztów związanych z dokończeniem inwestycji drogowej w Wierzbięcinie, o czym 
radny zostanie poinformowany na piśmie. 
 
Starosta T. Kulinicz odpowiadając na zapytanie radnego K. Lembasa w kwestii 
wyjaśnienia zapisów w budżecie powiatu na 2015 r. i Wieloletniego Programu 
Inwestycyjnego Powiatu Goleniowskiego powiedział, że na następnej sesji zostanie 
zmieniona ta uchwała z uwagi na zmianę składu komisji, a do pozostałych kwestii 
odniesie się Skarbnik i przedstawi radnemu odpowiedź na piśmie. 
Jeżeli chodzi o dzierżawę na prowadzenie działalności gospodarczej przez podmiot 
prywatny na terenie Szpitalnego Centrum Medycznego Sp. z o.o. w Goleniowie, to jak 
najbardziej dzierżawa jest zrobiona zgodnie z prawem i nie ma żadnego łamania prawa. 
Natomiast działalności tej na razie nie prowadzi spółka, dlatego że na dzień dzisiejszy jest 
to niemożliwe z uwagi na planowany remont dwóch oddziałów, a wcześniej 
remontowano ZOL, aptekę i przychodnię. 
Ponadto Starosta T. Kulinicz poinformował radnego K. Lembasa, że środki finansowe, 
które zostaną zaoszczędzone na zimowym utrzymania dróg na pewno zostaną 
wykorzystane na remonty cząstkowe dróg, jak to miało miejsce w latach poprzednich. 
 
Starosta Tomasz Kulinicz poinformował radną Beatę - Baryluk-Starczewską, że wnioski 
drogowe radnej również zostaną przekazane do Wydziału Dróg Powiatowych. 
 
Starosta T. Kulinicz odpowiadając radnemu Pawłowi Gulbinowiczowi na interpelację 
dotyczącą poprawy bezpieczeństwa na drodze przy Szkole Muzycznej w Goleniowie, 
poinformował, że cała działka jest własnością Gminy Goleniów, ale udało się podzielić tę 
nieruchomość i została wydzielona droga, która stanowi drogę dojazdową do obiektów 
edukacyjnych, przy ul. Niepodległości. Starosta dodał, że jest po rozmowie z Burmistrzem 
Gminy Goleniów, który zobowiązał się przekazać powiatowi wyznaczoną działkę, której 
wartość została oszacowana na kwotę 630.000 zł.  
 
Jeżeli natomiast chodzi o zamontowanie oświetlenia wzdłuż drogi prowadzącej do Szkoły 
Muzycznej, to Zarząd Powiatu zwróci się w tej sprawie z wnioskiem do dyrektora szkoły, 
którą ma w trwałym zarządzie. Ponadto Starosta dodał, iż być może jeszcze w tej kadencji 
uda się zrobić nowy dojazd do basenu, który jest wizytówką powiatu, a droga do niego 
prowadząca jest tak naprawdę, drogą budowlaną, która służy już od 15 lat i powinna już 
zostać przebudowana. 
 
Starosta odpowiadając radnemu na wniosek dotyczący wprowadzenia na basenie  
w Goleniowie Karty Dużej Rodziny powiedział, że właśnie na Zarządzie Powiatu był 
rozpatrywany w tej sprawie wniosek pani dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Goleniowie 
Małgorzaty Wojtysiak, aby wprowadzić w cenniku element dotyczący sprzedaży biletów 
dla Karty Dużej Rodziny. Zarząd będzie w tej sprawie rozmawiać z wójtami  
i burmistrzami Powiatu Goleniowskiego, ponieważ basen byłby pierwszym podmiotem, 
który wszedłby w ten program na terenie powiatu.  
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Ponadto Starosta T. Kulinicz poinformował radnego P. Gulbinowicza, że wniosek 

dotyczący zbadania prowadzonej działalności firmy LRG zostanie przekazany celem 

wyjaśnienia do Wydziału Ochrony Środowiska.   

Starosta T. Kulinicz odpowiadając na wnioski złożone przez radnego Krzysztofa Wasiluka 

poinformował, że zostaną one przekazane do Wydziału Dróg Powiatowych.      

Starosta T. Kulinicz odpowiadając na wnioski radnej Teresy Chodyko przyznał, że nie do 

końca rozumie treść złożonego wniosku dotyczącego zdiagnozowania wspólnie z 

gminami skomunikowania poszczególnych miejscowości ze sobą. Powiat dopiero od 2017 

r. będzie odpowiedzialny za zabezpieczenie transportu między gminami. Dziś to zadanie 

jest realizowane przez prywatnych przedsiębiorców. Na dzień dzisiejszy powiat jedynie 

kontroluje trasy i pilnuje godzin odjazdów i przystanki natomiast nie odpowiada za 

zapewnienie mieszkańcom transportu zbiorowego. Jeżeli chodzi o zamontowanie progów 

spowalniających w miejscowości Niewiadowo i Żółwia Błoć to tej sprawie przyjrzy się 

Wydział Dróg Powiatowych. Ponadto Starosta odpowiedział radnej T. Chodyko, że sprawa 

występowania symboli totalitarnych na terenie powiatu nie mieści się w zadaniach 

powiatu, ale Zarząd zbada podstawę prawną i udzieli radnej odpowiedzi. 

Starosta odpowiadając na interpelację radnej Danuty Faryniarz dotyczącej sprawowanej 

opieki nad dziećmi przebywającymi w placówkach opiekuńczo-wychowawczych  

w Goleniowie poinformował, że Zarząd Powiatu wystąpi do pani Dyrektor COPOW  

o wyjaśnienie tej sprawy.  

Jeżeli chodzi o list otwarty, który odczytała radna D. Faryniarz odpowiedź zostanie 

udzielona na piśmie i w tej sprawie Starosta poprosił panią Faryniarz o udzielenie 

odpowiedzi komu przekazać tę odpowiedź, skoro w liście nie ma wskazanej osoby do 

kontaktu. 

Radna D. Faryniarz stwierdziła, że odpowiedzi na list otwarty należy udzielić wszystkim 

radnym oraz zamieścić w Biuletynie Informacji Publicznej powiatu.      

Starosta T. Kulinicz odpowiadając na pytanie radnego Czesława Siwka dotyczące 

udzielenia informacji nt. rady nadzorczej SCM. Sp. o.o. w Goleniowie poinformował, że od 

dłuższego czasu nic się nie dzieje, nadal Przewodniczącym Rady Nadzorczej jest pan 

Zbigniew Mazur, pan Tomasz Grzelak radca prawny Starostwa, jest przedstawicielem 

załogi. Jeżeli chodzi  

o szczegóły, to w tej sprawie odpowiedź zostanie radnemu udzielona na piśmie.  

Na zakończenie sesji Starosta T. Kulinicz zachęcił wszystkich radnych do wzięcia udziału  

w uroczystości 70- lecia I LO w Nowogardzie, które odbędą się 17 kwietnia 2015 .   

Radna Danuta Faryniarz podziękowała Przewodniczącemu Rady Powiatu K. Ziembie za 

przygotowanie terminarza posiedzeń sesji Rady Powiatu na I półrocze 2015 r.  

Ad 10.  Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz 
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Ziemba dokonał zamknięcia obrad III sesji Rady Powiatu w Goleniowie o godz. 1505.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu  

            Kazimierz Ziemba   

 

Protokołowała:  

Agata Ostrowska 

Goleniów, dnia 11 marca 2015 r.   

 

 


